

TO WHOM IT MAY CONCERN

Hereby, the company BEGO Bremer Goldschlägerei Wilh. Herbst GmbH & Co. KG, registered at the address: 28359 Bremen, Wilhelm-Herbst-Str. 1, Germany, is a producer and supplier of equipment for creation of three-dimensional objects by method of layer-by-layer: 3D printers of VARSEO family.

In terms of enciphering and cryptography of Varseo equipment we confirm that all 3D printers of VARSEO family in various modifications:

- do not realize algorithms of cryptographic transformation of information,
- are not intended for information security from unauthorized access by its transfer on communication channels and (or) during processing and storage,
- units are not means tool of an imito protection orland electronic and digital signature,
- units are not means of coding,
- have no crypto-analytical functions.

According to the technical parameters, printers are neither a cryptographic equipment, nor can be applied in the form of component parts of any cryptographic equipment.

ДЛЯ ПРЕДЪЯВЛЕНИЯ ПО МЕСТУ ТРЕБОВАНИЯ

Мы, компания BEGO Bremer Goldschlägerei Wilh. Herbst GmbH & Co. KG, зарегистрированные по адресу: 28359 Bremen, Wilhelm-Herbst-Str. 1, Germany, являемся производителем и поставщиком устройства для создания трехмерных объектов методом послойной печати: 3-Д принтеры семейства Varseo.

В ходе оценки отнесения данного оборудования Varseo к средствам шифрования и криптографии мы подтверждаем, что согласно техническим характеристикам 3-Д принтер семейства Varseo в различных вариантах исполнения

- не реализует алгоритмов криптографического преобразования информации,
- не предназначен для защиты информации от несанкционированного доступа при ее передаче по каналам связи и (или) при ее обработке и хранении;
- не является средством имитозащиты или электронно-цифровой подписи,
- не является средствам кодирования,
- не имеет криптоаналитических функций.

По своим техническим данным оборудование не является шифровальной техникой, а так же не может применяться в виде комплектующих узлов в самой шифровальной технике.

Bremen, 21.2.2019
Place, Date

Jürgen Schultze
Ppa. Jürgen Schultze
Director International Sales

